
 
 

   

   

 
  

 
 
 
  

  

 

   
  

Protokoll  
Idrottspolitiska rådet, 2:a träffen 11 maj 2015 
 

Närvarande: Nina Burchardt, ordförande Kultur- och fritidsnämnden 
 Inga-Britt Jonsson, utvecklingsstrateg Kultur- och fritidsförvaltningen 
 Härje Lindgren, SISU 
                      Ulla Fernlund, SISU 
 Lars Ekengren, Hälsinglands idrottsförbund 
 Gudrun Ekblom, Hälsinglands idrottsförbund 
 Sven Bergström, ledamot 
Frånvarande: Jenny Lönnros, förvaltningschef Kultur och fritidsförvaltningen 

1. Närvaro check 

2. Planera in nya datum för föreningsträffar 

2 september  kl 18.30 och 
4 november  kl 18.30 
Den 2 september presenterar sig den nya nämnden och den nya 
förvaltningen. Ger en statusuppdatering om nuläget, hur långt man kommit i 
hallgruppens planering, vad vi vet om Glysisvallens framtid, att det jobbas 
med en kultur och fritidsplan etc och påminner om investeringsbidrags 
ansökan som ska vara inne senast den 15 september 
Den 4 november blir nästa träff då förvaltningen har mer information att ge 
verksamheterna och föreningarna har större möjlighet att ställa och få svar på 
sina frågor. 

3. Inriktning för investeringsbidrag hösten 2015 
Carolina Nordlinder fick under förra Idrottspolitiska träffen i uppdrag att ta 
kontakta med Idrottslyftet för att få veta mer om deras prioriterade områden 
energibesparande åtgärder och nya ytor för barn- och 
ungdomsverksamhet. Ska vi ha en specifik inriktning/prioritering för nästa 
investeringsbidrag, eller ska alla föreningar kunna söka för vad just de är i 
behov av? 

4. Jämställdhet 
Vi ska se över hur det mer konkret ser ut i Hudiksvalls kommun gällande 
jämställdhet, då just jämställdhet var ett prioriterat område vid en tidigare 
ansökan om investeringsbidrag. Nina kommer att, via föreningsregister och 
med hjälp av SISU, kolla upp hur förhållandet är medlemsmässigt mellan 
pojkar och flickor i våra föreningar inom fritidssektorn. 



 
 

   

  
  

 
 

 

5. Tillägg till idrottspolitiska träffen 11 maj 2015 
En fråga om styrdokumentet för Idrottspolitiska rådet ska uppdateras? 
Avvaktar med revideringen tills vi vet hur det blir med Kultur och 
fritidsplanen. 

6. Nästa träff 14 sep 13.00 sal C 
 
Anteckningar gjorda av Inga Britt Jonsson 
 
 

 

 


